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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014. (II . 24 . )

OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani Balog Zoltán ember i
erőforrások minisztériumát vezető Miniszter Úrho z

„Milyen segítséget tudnak nyújtani az Igazgyöngy Alapítványnak és a leghátrányosab b
helyzetű településeken élőknek?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Igazgyöngy Alapítvány 1999 óta m űködik Kelet—Magyarországon, a leghátrányosabb helyzet ű
kistérség egyikében, a berettyóújfalui kistérségben . Fenntartója egy művészeti iskolának, mely a
tehetséggondozás mellett sajátos, m űvészeti alapú személyiségfejlesztésével sikeres integrációs modell t
valósít meg, különös tekintettel a hátrányos helyzet ű és halmozottan hátrányos helyzetű gyerekekre .
Az Alapítvány évtizedekkel ezelőtt egy esélyteremtő modell fejlesztésébe kezdet, mely már mérhető
eredményeket mutat . Ebben az oktatás- családgondozás, közösségfejlesztés — intézmény i
együttműködés hármas pillére a meghatározó .
Most azonban ahogy a hírekben lehet olvasni veszélybe kerülhet a program, mivel az Alapítvány ne m
tud hozzáférni a számláihoz. A számláikon lévő pénzek elérhetetlenné váltak, ellehetetlenítve a
munkájukat, elvéve a reményt tő lünk, és a családoktól is, akikért dolgoznak .
Jelenleg nem tudják átutalni a fizetéseket, a járulékokat sem mivel nincs mib ő l . Az Alapítvány dolgozói
is ugyanúgy, mint sokan az országban egyik hónapról a másikra élnek . Nincs módjuk hónapokig tartó
várakozásra, mert nincs miből megélni, eltartani a gyerekeiket.
Az iskola üzemeltetéséhez jelenleg nincs anyag és útiköltség, hiába a sok örökbefogadó támogatása, a
pénz ott van a számlán, de hozzáférhetetlen . Az alapítvány működtetésére szánt adományok is
elérhetetlenek, nem tudják kiváltani a gyerekgyógyszereket, kiosztani az ösztöndíjakat, hiába fogta k

össze emberek, cégek, hogy segítsék a munkát .

Milyen állami segítséget tudnak nyújtani az Alapítványnak, hogy munkáját folytatni tudja? Milye n
konkrét intézkedéseket kívánnak tenni, hogy az elmúlt hosszú évek munkája ne vesszen kárba, hogy a
leghátrányosabb helyzetben élők ne veszítsék el a reményt a felzárkózásra ?
Mit kívánnak tenni a többi hasonló helyzetben lév ő Alapítvány megmentése érdekében?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . március 9. \(c /
Velez Árpád

(MSZP)
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